

# MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY  
MORNING

All communications relative to the Municipal  
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN  
CITY HALL  
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAÎSSANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin  
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL  
HOTEL DE VILLE  
MONTREAL

## DELIBERATIONS

### BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 25 août 1915, a.m.

Présents: Son Honneur le Maire, Président; MM. les Commissaires Hébert, McDonald et Ainey.

1.—(26621) Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, au sujet de l'acier et armature nécessaires pour le pont de la rue Ste-Catherine Est, recommandant d'accorder les contrats suivants:

Dominion Bridge Co., Ltd., — qui est le plus bas soumissionnaire, au prix de \$1,915, pour la fourniture, livraison, érection et peinturage de l'acier, tel que montré sur le plan ci-annexé "Steel Diagram", en date du 30 juillet dernier;

Steel Radiation Ltd., — au prix de \$152.51, pour la fourniture et la livraison sur les lieux de l'armature "Steelcrete Expanded Metal", nécessaire pour la fondation de la chaussée et les trottoirs en béton de ce pont, suivant les quantités et dimensions spécifiées dans le rapport ci-joint de l'Ingénieur des Ponts, Tunnels, etc., en date du 9 courant.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'approuver ladite recommandation, d'autoriser Son Honneur le Maire et le Greffier de la Cité à signer les contrats à intervenir, les montants ci-dessus mentionnés devant être imputés sur le crédit de \$17,000 voté pour les ponts (nouveaux et réparations).

2.—Soumise une interpellation de M. l'échevin Rubenstein, au sujet de la question des sans-travail.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'informer le Conseil en réponse que le Bureau des Commissaires a fait et entend faire tout son possible pour solutionner cette question.

3.—(28657) Soumise une interpellation de M. l'échevin Elie, suggérant l'essai, comme pavés, de blocs de bois créosote.

### BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 25th August 1915, a.m.

Present: His Worship the Mayor, in the Chair; Commissioners Hébert, McDonald & Ainey.

1.—(26621) Submitted a report from the Deputy Chief Engineer, anent the steel and trusses required for the bridge on St. Catherine street East, recommending that the following contracts be awarded:

Dominion Bridge Co., Ltd., — being the lowest tenderer, at the price of \$1,915, for the supply, delivery, erection and painting of the steel, as shown on the plan hereto annexed "Steel Diagram", dated the 30th July last;

Steel & Radiation Ltd., — at the price of \$152.51, for the supply and delivery on the works of the "Steelcrete Expanded Metal", required for the foundation of the roadway and the concrete sidewalks on the bridge, in the quantities and of the dimensions specified in the report hereto annexed of the Engineer of Bridges, Subways, etc., dated the 9th instant.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To concur in said recommendation and to authorize His Worship the Mayor and the City Clerk to sign the contracts to be passed in this connection, the above sums to be charged against the appropriation of \$7,000 voted for bridges (new and repairs).

2.—(28661) Submitted a question put by Ald. Rubenstein, re unemployed.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the Council be informed that the Board of Commissioners has been doing and is still doing its utmost to solve this problem.

3.—(28657) Submitted a question put by Ald. Elie, suggesting that a trial be made of creosoted wooden blocks for pavings.